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Protokół Nr 43/22  

z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  
Rady Miasta Bielsk Podlaski  

w dniu 18 października 2022 r.  
 
 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy ul. M. Kopernika 
3 (sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.25. Obecni byli: Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko, 
Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk, Członek Komisji Tomasz Sulima i Członek Komisji Piotr 
Wawulski. W posiedzeniu uczestniczyli także: Burmistrza Miasta Jarosław Borowski,  a w trybie on-
line Sekretarz Miasta Tamara Korycka (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji 
protokołu).  
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 
zebranych.   
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy ustalenia 
porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu.  

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 42/22 z posiedzenia Komisji w dniu 20 września 2022 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Informacja o stanie zaawansowania inwestycji miejskich zaplanowanych do realizacji  

na 2022 r. 
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Wobec braku chętnych do dyskusji poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 
kworum, obecnych jest 4 radnych. Poddał pod głosowanie porządek obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja przyjęła 
zaproponowany porządek obrad.  
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Dotyczy punktu nr 3  
 
Przyjęcie Protokołu Nr 42/22 z posiedzenia Komisji w dniu 20 września 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 42/22 z posiedzenia Komisji w dniu 20 września 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
BRAK GŁOSU (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Dotyczy punktu nr 4  
 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Bielsk Podlaski w roku szkolnym 
2021/2022. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji uznał, że komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski zapytał, czy członkowie komisji chcieliby, aby na sesję Rady 
Miasta zaprosić dyrektorów szkół i przedszkoli. Uważa, że jeśli nie ma do nich pytań, to szkoda ich 
czasu. Poprosił Komisję o zajęcie stanowiska.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko uważa, że jeżeli nie ma pytań i uwag, to uważa, że 
zapraszanie dyrektorów możemy odpuścić.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zapytał, czy 
wadium 200.000 zł dotyczy ul. Wojska Polskiego, ktoś zgłosił akces i się wycofał? 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że dotyczy to działki przy ul. Wojska Polskiego, 
przetarg był na początku roku, zgłosił się oferent który przystąpił do przetargu, wpłacił wadium, 
dokonał postąpienia, natomiast pomimo kilkunastu naszych prób przywołania do podpisania aktu 
notarialnego nie stawił się i nie podpisał. W związku z czym zgodnie z  zapisami ustawy o 
gospodarowaniu mieniem wadium ulega przepadkowi i przechodzi na nasz budżet i dzięki temu 
mamy 200.000 zł dochodów bieżących i pozwala to nam pewne ruchy wykonać, jest pokazane na co 
będziemy wydawać pieniądze.  Miastu zależało na tym żeby tę działkę sprzedać.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko stwierdził, że był w komisji przetargowej przez osiem lat 
do tyłu i nigdy takie coś się nie zdarzyło.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2022-2034. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2022-2034.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
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Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia zasad i 
wysokości wypłacania diet radnym oraz zwrotów kosztów związanych z podróżą służbową. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Mikołaj Osipiuk powiedział, że była informacja, że jeżeli radny nie uczestniczy ani w 
sesji, ani w komisji to dieta nie przysługuje, a jeżeli nie uczestniczy tylko na jednym posiedzeniu to 
20% za każde  posiedzenie. A jeżeli ktoś z radnych nie jest członkiem żadnej komisji, jest na sesji, 
normalnie bierze udział i czym taki radny różni się od tego, który normlanie bierze udział w trzech 
komisjach?  
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka wyjaśniła, że niestety nie ma takiej możliwości w naszym statucie 
by przymusić radnego do uczestniczenia w komisjach, czyli przypisania się do konkretnych komisji. 
Można byłoby się nad tym zastanowić, czy nie wpisać tego do statutu, natomiast z ustawy to nie 
wynika. Radny jest zobowiązany do pracy na rzecz swojego miasta, czy swojej gminy, natomiast 
takiego obowiązku nie ma. Myślimy nad tym, że ewentualnie można byłoby się temu przyjrzeć i jeśli  
będzie taka sugestia to takie zmiany wprowadzić. Przy tej uchwale jest tylko wersja jednolita zmian 
wprowadzonych do tej uchwały, to jest tekst jednolity tutaj nie ma możliwości wprowadzenia zmian  
 
Członek Komisji Mikołaj Osipiuk powiedział, że oczywiście nie zmienia się reguł w trakcie gry. Ta 
kadencja trwa, być może jest taka intencja, natomiast jak był radnym w powiecie to tak było 
zapisane, że radny, który nie uczestniczy w komisjach ma stałą kwotę 500, czy 600 zł diety na 
ówczesny czas. Tam można, a tu nie można, stwierdził że dla niego nie jest to do końca jasne.  
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Członek Komisji Piotr Wawulski uważa, że sugestia jest godna uwagi, tylko nie ma co biadolić, a 
trzeba składać konkretny wniosek, dokonać zmian w statucie, że radny musi zasiadać w więcej niż w 
jednej komisji i wtedy będzie otrzymywał 100% uposażania, a jeśli nie zasiada będzie otrzymywał 
50%. Wtedy tylko tym można przymusić radnego do pacy w komisji, jeden radny zasiada w trzech 
komisjach, a drugi nie zasiada w żadnej i ma taką przewagę, że ma więcej czasu.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zgadza się z przedmówcą, żeby były zmiany w 
regulaminie musi być wniosek. 
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka powiedziała, że nie tylko to, ale praca w Komisji Rewizyjnej i tak 
jak Pan Mikołaj Osipiuk jest przewodniczącym komisji która uczestniczy w pracach nie tylko 
posiedzeń, ale przeprowadza również kontrole i to można byłyby też wziąć pod uwagę, że obecność 
członków komisji podczas kontroli też mogłaby być wyegzekwowana. Jeśli jest taka wola, to można 
się nad tym pochylić.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko stwierdził, że jeżeli wniosek będzie przegłosowany to 
wtedy zostanie wprowadzony.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia zasad i 
wysokości wypłacania diet radnym oraz zwrotów kosztów związanych z podróżą służbową.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5 
 
Informacja o stanie zaawansowania inwestycji miejskich zaplanowanych do realizacji na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji uznał, że komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.  
 
Dotyczy punktu nr 6 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko powiedział, że w tym punkcie obrad do przegłosowania są 
dwa wnioski.  Pierwszy wniosek dotyczy wyrażenia opinii w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych, położonej w południowo-wschodniej części 
miasta Bielsk Podlaski. 
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Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie rozpatrzenie 
wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych 
(proponowana nazwa - ul. Spokojna) 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych 
(proponowana nazwa - ul. Spokojna).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną przez wnioskodawców 
nazwę Spokojna.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko powiedział, że drugi wniosek dotyczy wyrażenia opinii w 
sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach gminnych, położonej w 
zachodniej części miasta Bielsk Podlaski. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie rozpatrzenie 
wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach gminnych (proponowana 
nazwa - ul. Przedsiębiorców). 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach gminnych 
(proponowana nazwa - ul. Przedsiębiorców).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną przez wnioskodawców 
nazwę Przedsiębiorców.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział w 
posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

Aleksander Bożko 


